
Úvodní slovo druhého konferenčního dne. 

 

 

Následují drobné technické problémy na straně pořadatelů. 

 

 

 

 

 

 



Novou prezidentkou Světového výboru ISGF byla zvolena sestra Elin Richards z Islandu. 

 

 

 

Úvodní slovo k hlasování o rakouském návrhu k úpravám stanov ISGF. Zazněla zde informace, že 

rakouský návrh je oficiálně sekundován českými OS. 

 

 

 

Hlasování o jednotlivých návrzích rakouských skautů (pozn. všechny návrhy byly schváleny). 



 

 

Následuje hlasování o návrzích Světového výboru ISGF. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dále bylo oznámeno, že příští světová konference bude v r. 2024 ve Španělsku. 

 

 

 

Bývalý člen Světového výboru ISGF – Runar Bakke přednesl zprávu ohledně neutěšené situace v 

účetnictví ISGF. V zásadě od r. 2017 není Světový výbor ISGF schopen jasně doložit, jak s vybranými 

poplatky bylo naloženo. 

 

 

 



Následovalo hlasování o tom, aby se situací ohledně účetnictví zabývali členové Světového výboru 

ISGF na svém nejbližším (březnovém) zasedání. 

 

 

 

Následuje hlasování ohledně zvýšení poplatků pro ISGF, které by pokryly inflaci. 

 

 

 

 

 

 



Následuje shrnutí jednotlivých usnesení, o kterých bylo hlasováno v průběhu konference (viz níže). 

 

 



Závěrečné rozloučení proběhlo v poněkud zmatečném duchu. 

 

 

 

 


